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                 Protokół nr 2 z zebrania Rady Sołeckiej w Śmiłowicach  
                      w dniu 26.kwietnia 2023r 

 

Porządek zebrania: 
1.otwarcie zebrania, stwierdzenia prawomocności oraz przyjecie 
porządku obrad. 
2.przyjęcie protokołu z zebrania RS z dnia 9 luty 2023 
3.ustalenia organizacji spotkania z okazji Dnia Dziecka 
4.plan melioracji rowów oraz potoków w sołectwie 
5.realizacja finansów sołeckich 
6.informacje  
9.zakonczenie zebrania radnego 
7.informacje sołtysa 
8.wolne głosy i wnioski 
 

W zebraniu udział wzięli zaproszeni goście w osobach z-ca 
przewodniczącej RM  Remigiusz Kuś oraz przewodnicząca KGW 
Krystyna Kołodziejczyk. 
Do pkt.1 
Sołtys otworzył zebranie witając  zaproszonych gości  oraz 
radnych RS 
Sekretarz Alina Kalisz Dunia sprawdziła listę obecności i 
potwierdziła  prawomocność zebrania. zał. nr1. Zarządzono 
głosowanie nad przyjęciem proponowanego porządku zebrania. 
Porządek przyjęto jednogłośnie. 
Do pkt.2  
Odczytano protokół z poprzedniego zebrania który został przyjęty 
jednogłośnie bez poprawek. 
Do pkt.3 
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Festyn z okazji Dnia Dziecka odbędzie się 3 czerwca na terenie 
ćwiczebnym za budynkiem OSP rozpoczęcie godzina 15.00. 
Program festynu: pokaz sprawnościowy sekcji bojowej oraz 
drużyny MDP jak również prezentacja sprzętu  nowego wozu 
bojowego Skania. Gry i zabawy, zamek dmuchany, przejażdżka 
wozem dożynkowym zabytkowym traktorem po terenach naszych 
rolników. Poczęstunek panie z KGW.    
Do pkt.4 
Plan pracy melioracji rowów:  300 mb. ul Reta Smiłowicka rów na 
terenach rolniczych  350 mb. potok Żabica.   
Do pkt.5 
Realizacja finansów sołeckich zgodnie z założeniami. 
Do pkt.6 
Przebieg linii Szybkich Kolei planowany jest obecnym śladem 
biegnącym przez centrum miasta na co nie ma zgody przez władze 
i mieszkańców miasta. OSP otrzyma środki na remont budynku w 
kwocie 250 tys. Remont dotyczy elewacji budynku oraz pokrycia 
dachu. Ze względu na brak chodnika dojścia do miejsca 
przystanku Związek Transportu Metropolitarnego nadal nie 
wyraża zgody na uruchomienie linii z osiedli Siedlisko i Sielanka. 
W związku z tym nadal nie znamy terminu uruchomienia linii „J”. 
Sprawa w toku. 
Do pkt.7 
Rozpoczęły się wiosenne porządki w sołectwie, koszenie 
trawników, naprawy sprzętu na placach zabaw jak również 
konserwacja wszystkich ławek, generalny remont przystanku 
rowerowego obok cmentarza komunalnego, wymiana krzyża na 
cmentarzu komunalnym na nowy, bieżące usuwanie ubytków w 
drogach gminnych, na wniosek mieszkańców został złożony 
wniosek na wycinkę wierzb ul Górnośląska obok bunkra. W 
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miejsce usuniętych wierzb zostaną nasadzona nowe  Brzozy. 
Dziękuje serdecznie wszystkim Mieszkańcom w zaangażowanie 
się w wszelaką  pomoc udzielaną mieszkańcom Ukrainy . 
Pamiętajmy  okrutna wojna u naszych Sąsiadów nadal trwa i 
proszę o możliwie dalsza pomoc. 
W związku z problemem ustalenia właścicieli gruntów  pod drogą 
ulica Elsnera rejon przepompowni, odcinek ten ulega dalszej 
degradacji bo jak twierdzi inspektor nadzoru nie można 
przeprowadzić bieżącego  remontu tej drogi bo teren pod drogą 
nie jest Gminny. 
Nadal czekamy na odpowiedz dotyczącą złożonego wniosku 
odnośnie doświetlenia ulicy Górnośląskiej. Po wizji w terenie nie 
otrzymaliśmy odpowiedzi inspektora czy odcinki drogi gminnej 
które ustaliliśmy  zostaną doświetlone i kiedy. 

Do pkt.8 
1.Wnioskuje się o odmalowanie znaków poziomych na ulicy 
Górnośląskiej  dotyczące ograniczenia szybkości do 30 km/h 
2.ponownie zwracamy się o uzupełnienie frezem głębokich 
ubytków w ścieżce rowerowej w rejonie cmentarza komunalnego 
kier os Sielanka oraz Kuźnica. 
Do pkt.9 
W związku z wyczerpaniem porządku zebrania sołtys 
podziękował zebranym  za obecność i o godzinie 20.00 zakończył 
zebranie. 

 

Sekretarz: Soltys  
Alina Kalisz Dunia Józef Świerczyna 


